
Zápis ze schůze územní skupiny č. 9  
 

Datum: 25. 9. 2023 

Přítomni: Král, Štěpková, Předota, Hoidekr, Holinka, … 

Hosté: náměstek primátorky L. Bureš, Homolka Radim, Lajer Jan, Trantina Tomáš 

Program:  

- diskuse o podnětech s náměstkem primátorky L. Burešem 

o akce Cyklopruhy Novohradská bude zařazeno do investičního plánu 2024 

▪ výhody – prodloužení cyklopruhů, zúžení pro dopravu, nový 

poptávkový přechod, parkovací záliv u pošty 

▪ nevýhody – divoké parkování u Trefy a firem bude omezené 

o omezení 6t pro omezení těžké dopravy v ulici J. Dietricha bude projednáno 

dopravní komisi 

o záchytná parkoviště a parkovací zóny v Mladém – v současné době 

odloženo na neurčito, jsou priority v jiných lokalitách 

▪ parkoviště u letiště a parkovací domy 

o připravuje se model dopravy 2031+, který zahrne i tunel pod nádražím a 

severní spojku 

▪ ve výhledu několika týdnů bude hotový 

o Spojka do Srubce s kruhového objezdu nad D3 bude s otevřením dálnice, i 

když nyní se nestaví 

o Křižovatka u Trefy – proběhlo počítání  dopravy změna jízdních pruhů je 

možná, bez termínu 

o SVS provádí pasport ulic a chodníků - bude použito jako vstup pro 

plánování oprav 

o  Hřiště SK Mladé 

▪ Bývalo to dostupné, teď vůbec 

▪ V srpnu na sportovní komisi p. Lískovec žádal o dotace na 

tělocvičnu 

▪ Pozveme pana Lískovce na příští schůzi 

▪ Část osvětlení je zřejmě postavena bez stavebního povolení 

▪ Provoz osvětlení obtěžuje sousedy 

- Změnil se školský obvod a druhý stupeň pro žáky je nově ZŠ Pohůrecká 

- P. Protiva představil projekt, který předpokládá rozšíření železniční tratě a přesun 

zastávky Hodějovice k ul Novohradské.  

- V říjnu proběhne hlasování o projekty Participativního rozpočtu, naše projekty 

o Úprava náměstí Švabinského 

o Osvětlení parku u Malého jezu 

 

Příloha: tabulka podnětů ÚS9 

  



Priority: Název Popis 

1 

Přechody před 
Novohradskou ulici v 
Mladém 

Chybí bezpečný přechod přes Novohradskou ulici ze staré zástavby 
v Mladém - kpt. Nálepky, kpt. Jaroše, K.V. Raise a dalších ulice do 
ZŠ Vl. Rady, obchodu a na zastávku MHD.  

2 

Omezení 6t přes žel. 
Přejezd. Fr. Halase 

Dopravní situace v ulici J. Dietricha – Velký provoz, je povolen 
průjezd nákladních vozů do obytné čtvrti bez dostatečných 
poloměrů zatáček. S otevřením D3 vzroste dopravní zatíženost 
ulice J. Dietricha. 

3 

zastávka MHD v ulici 
Křižíkova směr do centra 

Nevyhovující přístup po trávě/blátě.  

4 
Jaká bude dopravní 
situace po otevření D3 

Existují modely dopravní zátěže?  

5 

Parkování v oblasti Mladé, 
Nové Hodějovice bude 
pravděpodobně ještě více 
sloužit jako odstavné 
parkoviště pro přijíždějící 
do centra města. Rozšíření 
modrých zón 

Existuje plán pro modré zóny, pokud budou potřeba? Záchytná 
parkoviště? 

6 

Čechova, Křižíkova ulice 1. Spojení stezky podél Mlýnské stoky a Čechovy ulice 
2. Chodník v ulici Čechova ve směru z Křižíkovy ulice po levé straně 
končí u zastávky MHD a dále nepokračuje. 

7 

Rozšíření školy v Mladém. 
Více tříd prvního stupně 
nebo rozšíření o druhý 
stupeň nebo obojí.  

Aktuální i plánovaná bytová výstavba v oblasti zvýší potřebu na 
umístění dětí ve spádové oblasti.  

8 

Obchvat N. Hodějovic – je 
nějaký plán? Zůstane 
hlavní tah směr Trhové 
Sviny, Nové Hrady vedený 
kolem ZŠ? 

  

9 

Máme informace o 
přeložce železniční 
zastávky a nové železniční 
tratě z N. Hodějovic do 
Včelné. Prosíme o 
detailnější plány včetně 
časových harmonogramů.  

  

10 

Parkování u hřiště SK 
Mladé 

Blokující parkující auta u hřiště během zápasů, tréninků a 
akcí – parkuje se v okolí křižovatky Kališnická – Jasanová  

11 

Úprava kontejnerového 
hnízda Vl.Rady-Březová 

Nezajištěné místo s ohledem na blízký vodní tok a 
nezpevněnou komunikaci. 



12 

Vybudování osvětlení 
cesty z točny MHD Malý 
jez směrem do Mladého 

Cesta z točny MHD Malý jez směrem do Mladého vede přes park, 
kde úplně chybí veřejné osvětlení. Často užívaná cesta se dělí 
podél Mlýnské stoky a přes park dále k Velkému jezu – vše bez 
osvětlení.  

 

  

Vyřešené Název Popis – závěr 

. 

Jaký je plán na provizorní 
vedení dopravy při zdržení 
výstavby tunelu Pohůrka. 
Existuje model kapacit 
atd.? Pravděpodobně nedojde k otevření bez tunelu 

. aplikace DejTip Zlepšení reakcí na podněty od občanů 

. 
Veřejné hřiště sportoviště 
v okolí tůní U Špačků 

Pozemky nejsou ve vlastnictví města 

 

 


